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1.   Obecni członkowie komisji :  
1. Krzysztof Francikowski- Przewodniczący Komisji 
2. Dominik Penar- Radny 
3. Zofia Bazańska- Radna
4. Janusz Gątkiewicz- Wiceprzewodniczący Rady 
5. Mirosław Kędzierski- Radny
6. Teresa Kosmala- Radna
7. Krystian Dąbrowski- Radny
8. Ireneusz Gawroński- Radny

2. Nieobecni członkowie komisji: 
1. Grażyna Strączek- Radna
2. Sławomir Święch- Przewodniczący Rady 
3. Marek Rajca- Radny

3. W posiedzeniu Komisji uczestniczyli :
1. Jan Gamrat- Radca prawny 

4. Komisję prowadził - Krzysztof Francikowski- Przewodniczący Komisji . 

5. Tematy posiedzenia Komisji :

1. Sprawy bieżące (wynikające z posiedzenie  z 16.09.2009 ): 

A. zaopiniowanie   i przyjęcie projektu uchwały w sprawie przyjęcia tekstu jednolitego 
Statutu Gminy Miejskiej Czeladź,

B. zaopiniowanie i przyjęcie  projektu uchwały w sprawie zmiany  w Regulaminie Rady 
Miejskiej w zakresie § 10, 

C. wypracowanie  opinii odnośnie wniosku  o zmianę Regulaminu przyznawania 
Nagród  Miasta Czeladź.

6. Posiedzenie Komisji
 Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  

Przywitanie  zebranych na posiedzeniu komisji. Poproszenie Radcę prawego o wprowadzenie, 
rozpoczynając od najłatwiejszego punktu. 

Dot. wypracowanie  opinii odnośnie wniosku  o zmianę Regulaminu przyznawania Nagród 
Miasta Czeladź.

 Jan Gamrat- radca prawny   
Projekt odpowiedzi na wniosek Pana Szałańskiego, w temacie  zmiany regulaminu przyznawania 
nagród. Projekt tego pisma zawiera to o czym mówiliśmy na komisji, więc sądzę że nie trzeba tego 
omawiać. 

 Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
Czy są jakieś pytania, wątpliwości co do sensu tej odpowiedzi, czy zgadzacie się Państwo z treścią?
Brak uwag- więc przejdźmy dalej. 

Dot. zaopiniowanie i przyjęcie  projektu uchwały w sprawie zmiany  w Regulaminie Rady 
Miejskiej w zakresie § 10.

 Jan Gamrat- radca prawny   
Zmiany przygotowane przez przewodniczącego do § 10 regulaminu. Z treścią zmiany w ust. 2 się 
zgadzam, bo uważam iż to uprości postępowanie.  Odczytanie treści aktualnie obowiązującej. 
Zmianie ma ulec zdanie  drugie. Odczytanie  obecne zdanie drugie  gdzie to przewodniczący rady  w 
porozumieniu z przewodniczącymi klubów radnych  i przewodniczącymi komisji może ustalić inny czas 
wstąpień  klubowych oraz  przedstawić go do zatwierdzenia radzie. Zaproponowana zmiana polega na 
tym iż przewodniczący może ustalić, już niema iż w porozumieniu z przewodniczącymi klubów i 
komisji, a decyzje i tak podejmuje rada, więc  jest to zmiana jak najbardziej zasadna i upraszcza to 
postępowanie. 

Dyskusja:  
 Ireneusz Gawroński- radny
 Mirosław Kędzierski- radny
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 Jan Gamrat- radca prawny 
 Przewodniczący Komisji – Krzysztof Francikowski

 Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
My teraz nie ustalamy limitu wypowiedzi więc proponuję byśmy się nad tym nie skupiali, jest to kwestia 
przewodniczącego, który będzie prowadził  sesję.  My  mamy się ograniczyć do  tego konkretnego 
sformułowania- proponowanej zmiany zapisu. Ja byłbynm za tym  byśmy to wprowadzili. 
Czy są jeszcze  jakieś pytania?

 Jan Gamrat- radca prawny   
Jest jeszcze kwestia  ust. 3. Tu jest wątpliwość. Odczytuje dotychczasową treść. Teraz dodatkowo 
jest propozycja zmiany iż   w przypadku  gdy przywołanie do porządku nie przyniesie skutku to może 
odebrać mu głos, w przypadku nieskuteczności działań przewodniczący ma prawo poddać  pod 
głosowane rady  wniosek o zastosowanie  jednorazowego potrącenia diety  w wysokości jak za 
nieusprawiedliwioną nieobecność radnego. Mam wątpliwość. Przejrzałem orzecznictwo i nie 
spotkałem się z takimi przypadkami. Zadzwoniłem do nadzoru i osoba z którą rozmawiałem  oceniła iż 
jej się to niepodoba. 

 Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
Otwieram dyskusję 

Dyskusja:  
 Janusz Gątkiewicz- wiceprzewodniczący rady
 Ireneusz Gawroński- radny
 Jan Gamrat- radca prawny

 Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
Czyli ust. 3  pozostawiamy tak jak jest. 
Proponuję byśmy przegłosowali  w takim razie ust 2 i ust. 3- to że zostawiamy go w aktualnym stanie

G ł o s o w a n i e :      
z a  p r z y j ę c i e m  z m i a n  w   ust. 2
Za- 5
Przeciw- 0
wstrzymujących się- 3

 Jan Gamrat- radca prawny   
W ustępie 2 pamiętam iż chcieli państwo zostawić.

 Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
Tak, zostawiamy to, włącznie z przewodniczącymi klubów radnych. 

 Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
G ł o s o w a n i e :      
za tym by nie przyjmować zmian  ust. 3
Za- 6
Przeciw- 0
wstrzymujących się- 2

Dot. zaopiniowanie   i przyjęcie projektu uchwały w sprawie przyjęcia tekstu jednolitego 
Statutu Gminy Miejskiej Czeladź

 Jan Gamrat- radca prawny   
Odnośnie zmian w statucie, projekt uchwały o przyjęciu jednolitego tekstu statutu nie została 
przygotowana. Przyczyna-  w wyniku przeglądu  wyszły pewne nieścisłości i błędy. W jedne ze zmian 
okazało się że była zmiana bez podania  ustęp gdzie ta zmiana miała zostać dodana- niema miejsca 
w statucie. Pojawiły się również  błędy drobne np. zapis urząd miejski itp. 

 Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
Czy miesiąc czasu wystarczy na  te uregulowania. Spotkamy się w listopadzie. 

 Jan Gamrat- radca prawny   
Oczywiście, w zupełności wystarczy. Jest taki projekt by może  wprowadzić nowy statut i nie będzie 
potrzeby wprowadzania tekstu jednolitego. Warto opracować nowy statut, zmienić to co się 
zdezaktualizowało. 

 Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
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Nas czas nie goni, ale dobrze by było by  było to gotowe na  komisje w listopadzie, która będzie 
tydzień przed sesją. Chciałbym by na tą komisję były również materiały na sesję- projekt budżetu, bo 
to będzie nasz temat główny komisji. 

 Dominik Penar- radny  
Na ostatniej sesji była poruszana kwestia elektronicznego udostępniania materiałów.  Zaoszczędziłoby 
się dużą ilości papieru , nasz czas i miejsce w szafach. Może wprowadzić to do regulaminu rady, 
stworzyć dostępny folder z materiałami. 

 Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
Rozumiem iż był apel przewodniczącego, proponuję by przygotować taką listę dla radnych którzy są 
zainteresowani, każdy będzie  mógł się wpisać. 

Dyskusja:  
 Teresa Kosmala- rady
 Dominik Penar- radny

 Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
Zamknięcie posiedzenia komisji 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

P o d j ę t e  n a  p o s i e d z e n i u  K o m i s j i  r o z s t r z y g n i ę c i a        (      o p i n i e   i  w n i o s k i ) :    

1. Przyjęcie bez uwag propozycji odpowiedzi do Pana Szałańskiego odnośnie wniosku  o zmianę 

Regulaminu przyznawania Nagród  Miasta Czeladź. (zawiera uzasadnienie dlaczego wniosek 

nie może zostać pozytywnie rozpatrzony). 

2. Opinia   pozytywna dot.  propozycji zmian do ust. 2 § 10 Regulaminu Rady Miejskiej- 

Komisja poparła wniosek: za przyjęciem zmian  - 5 głosów,  przeciw przyjęciu zmian – 0 

głosów, wstrzymujących się- 3 głosy.

3. Opinia  negatywna  dot.  propozycji   zmian   do  ust.  3  §  10 Regulaminu  Rady Miejskiej- 

Komisja nie poparła wniosku: za tym by nie przyjmować zmian – 6 głosów, przeciw- 0 głosów, 

wstrzymujących się- 2 głosy.

4. Prace nad Statutem będą trwały na kolejnym posiedzeniu komisji i będą zmierzały w kierunku 

wprowadzenia  nowego  statutu  uchylając   obowiązujący  i  wszystkie  jego  zmiany.  Na  ten 

moment odstąpiono od   działań zmierzających do  wprowadzenia tekstu jednolitego Statutu. 

Przewodniczący Komisji
Regulaminowo  Inwentaryzacyjnej 

i Etyki Radnych

Francikowski Krzysztof

Protokołował:
Inspektor
Katarzyna Gierat

W zał.
1. Projekt odpowiedzi dla Pana Szałańskiego. 
2. Projekt zmian w § 10 Regulaminu Rady  
3. Lista obecności na posiedzeniu komisji. 
4. Nagranie dźwiękowe posiedzenia (Czas trwania posiedzenia : 21 minut) 


